
PROTOKÓŁ Nr XXV/20 

z sesji Rady Gminy Kostomłoty 

w dniu 30 czerwca 2020 r. 

Ad.1. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Otwieram XXV sesję Rady Gminy Kostomłoty, 

witam na dzisiejszej sesji panią wójt, panią sekretarz, panią radczynie i pana skarbnika, szanownych 

radnych i współpracowników.  Przedstawię proponowany porządek (lista obecności stanowi załącznik 

nr 1 do protokołu) 

Ad. 2. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska –  

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie programu sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji w dniu 27.02.2020 r., 11.05.2020 r., 26.05.2020 r. 

4. Informacja o działalności wójta między sesjami. 

5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 2020 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kostomłoty. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres powyżej 3 lat w 

trybie bezprzetargowym nieruchomości o nr ewidencyjnym 199/3, obręb Wilków Średzki wraz 

z infrastrukturą w postaci przepompowni ścieków. 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli do Rady Społecznej SPZOZ – Zakładu 

Usług Medycznych w Kostomłotach. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej SPZOZ – Zakładu Usług 

Medycznych w Kostomłotach. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu korzystania z placów zbaw i siłowni zewnętrznych 

Gminy Kostomłoty. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielonych z 

budżetu Gminy Kostomłoty dla publicznych i niepublicznych: szkół, przedszkoli, oddziałów 

przedszkolnych przy szkołach podstawowych prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby 

prawne niebędące jednostką samorządu terytorialnego. 

15. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych przez radnych. 

16. Interpelacje i zapytania. 

17. Wnioski i oświadczenia. 

18. Sprawy bieżące. 

19. Zakończenie obrad XXV sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Czy są uwagi do porządku obrad? Proszę bardzo 

pani wójt. 

 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Pani przewodnicząca chciałabym do porządku dzisiejszych obrad 

wprowadzić jeszcze jedną uchwałę – podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę wniesioną do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego we Wrocławiu o stwierdzenie nieważności uchwały nr 

XXV/131/05 Rady Gminy Kostomłoty z dnia 25 lutego 2005 r. w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenów położonych w północno-wschodniej części wsi 

Kostomłoty. 

 



Radny Marek Pomykała – Pani przewodnicząca, proszę zapytać radnych czy nie powinna być  osoba 

na kwarantannie. Z grupy radnych proszę zapytać czy nie powinni być na kwarantannie. 

 

Radny Ryszard Pisarek – Ale kto? To proszę nazwisko podać, a nie że zapytać się radnych. 

 

Radny Marek Pomykała – Proszę zapytać radnych gminy Kostomłoty czy nie powinni przebywać na 

kwarantannie. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Rozumiem pana radnego, że mam zapytać 

radnych czy ktoś z radnych nie powinien być na kwarantannie. Więc pytam radnych – czy ktoś z 

radnych nie powinien być teraz  na kwarantannie? 

 

Radna Marzena Kruźlak – Nie, bo to chodzi o mnie i ja mam, jak chce pan to mogę decyzję pokazać, 

że nie jestem na kwarantannie. Mogę panu pokazać. 

 

Radny Ryszard Pisarek – Proszę pokazać pani przewodniczącej. 

 

Radna Marzena Kruźlak – I nie jestem na kwarantannie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Jest decyzja. Przewodnicząca odczytała treść 

decyzji. Czyli jest decyzja, że nie jest na kwarantannie. Przechodzimy do porządku obrad, pani wójt 

wniosła uchwałę, proszę państwa kto jest za wprowadzeniem projektu uchwały, którą pani wójt 

wnosi? Proszę o głosowanie ręczne. Kto jest za 13 głosów, kto jest przeciw – 1 głos, kto się wstrzymał 

– 0 głosów. Uchwała została wprowadzona i wprowadzamy ją do punktu 14.1. Kto z radnych jest za 

przyjęciem porządku z wprowadzonymi poprawkami, proszę o podniesienie ręki. Kto jest za – 13 

głosów, kto jest przeciw – 1 głos, kto się wstrzymał – 0 głosów. Porządek dzisiejszych obrad został 

przyjęty. Przechodzimy do punktu następnego. 

 

Ad.3. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 27.02.2020 r., 

11.05.2020 r. i 26.05.2020 r. Przyjęcie protokołów będziemy głosować ręcznie, każdy po kolei. 

Protokoły były wyłożone w biurze Rady Gminy uwagi nie wpłynęły. Kto jest za przyjęciem protokołu 

z sesji z 27.02.2020 r. proszę o podniesienie ręki – 14 głosów, kto jest przeciw – 0 głosów, kto się 

wstrzymał – 0 głosów. Protokół został przyjęty jednogłośnie. Proszę o przyjęcie protokołu z sesji z 

dnia 11.05.2020, proszę o podniesienie ręki – 14 głosów za, kto jest przeciw – 0 głosów, kto się 

wstrzymał – 0 głosów, protokół został przyjęty jednogłośnie. Przyjęcie protokołu z dnia 26.05.2020 r. 

proszę o podniesienie ręki, kto jest za – 14 głosów, kto jest przeciw – 0 głosów, kto się wstrzymał – 0 

głosów, przyjęty jednogłośnie. Przechodzimy do punktu 4. 

 

Ad. 4. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Informacja o działalności wójta między sesjami, 

proszę pani wójt. 

 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Dziękuję bardzo. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres od 

01.06.2020 r. do 22.06.2020r. 

 
1.  Podjęcie inicjatyw uchwałodawczych w sprawach ujętych w porządku obrad (projekty 

uchwał). 

2. Wydanie zarządzeń w sprawie: 



- wykazu nieruchomości, 

- powołania komisji przetargowej Wilków Śr., 

- wykonania budżetu za I kwartał 2020 r., 

- wprowadzenia do stosowania papieru firmowego w UG Kostomłoty, 

- powołania komisji rekrutacyjnej, 

- wykazu nieruchomości przeznaczonych do dzierżawy, 

- ustalenia dnia wolnego od pracy i jego odpracowania, 

- określenia zasad użyczenia radnym Rady Gminy Kostomłoty tabletów do użytku 

służbowego,  

- upoważnienia dyrektorów szkół – przekazanie komputerów, 

- wykaz nieruchomości przeznaczonych do oddania w użyczenie, 

- uchylenia zarządzenia nr 236/20 Wójta Gminy Kostomłoty z 13.03.2020 r. w spr. 

funkcjonowania UG w związku z zapobieganiem rozprzestrzenianiu się korona wirusa 

COVID-19, 

- zmiany zarządzenia nr 175/19 z 2.12.2019 r. w sprawie regulaminu wynagradzania 

pracowników UG K-ty, 

- zmiany budżetu gminy Kostomłoty na 2020 r., 

- przekazania Radzie Gminy Kostomłoty sprawozdania finansowego Gminy Kostomłoty za 

2019 r., 

- przyjęcia sprawozdania finansowego ZUM Kostomłoty, 

- zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego gminnych instytucji kultury, tj. GOK 

oraz Gminna Biblioteka za 2019 r. 

- przyjęcia planu wykorzystania zasobu nieruchomości stanowiących własność Gminy K-ty, 

- przedłożenia informacji o gospodarce finansowej gminy Kostomłoty za rok 2019, 

- zmiany budżetu gminy Kostomłoty na rok 2020, 

- utworzenia Gminnego Biura Spisowego w Kostomłotach, 

- zmiany zarządzenia nr 224/20 Wójta Gminy Kostomłoty z dnia 17.02.2020 r. w spr. 

ustalenia minimalnych stawek czynszu najmu/dzierżawy nieruchomości o innym 

przeznaczeniu niż cel mieszkaniowy, stanowiących przedmiot własności Gminy Kostomłoty, 

- wykazu nieruchomości przeznaczonych do oddania w użyczenie na okres 5 lat. 

 

3. 01.06.2020 r. – uczestniczyłam w Walnym Zgromadzeniu Spółki – podsumowanie roku. 

4. 02.06.2010 r. -  spotkanie z mieszkańcami w sprawie przydomowych oczyszczalni ścieków, 

spotkanie z geologiem. 

5. 04.06.2020 r. -  uczestniczyłam w spotkaniu z przedstawicielami Powiatu w Mieczkowie – 

uzgodnienie dalszych robót na rok 2021. 

6. 09.06.2020 r. – uczestniczyłam w podpisaniu porozumienia w Strzelinie, w sprawie 

współpracy gmin w pozyskiwaniu środków unijnych. 

7. 10.06.2020 r. – spotkanie w GOK Kostomłoty z nauczycielami emerytami.                                            

8. 17.06.2020 r. -  podpisałam deklarację współpracy jst w zakresie tworzenia instrumentu 

terytorialnego „Subregionu wrocławskiego 2021-2027”.  

9. 18.06.2020 r. – spotkanie z firmą Tauron – analiza współpracy. 

10. 19.06.2020 r. – uczestniczyłam w Walnym Zgromadzeniu Spółki ZGK – przyjęcie 

sprawozdania za lata 2018 – 2019. 

11. 22.06.2020 r. – spotkanie z firmą montującą lampy hybrydowe. 

12. 23.06.2020 r. – spotkanie w Gminie Domaniów w sprawie programu na wymianę pieców – 

akceptacja wzoru wniosków, 

- uczestniczyłam w zebraniu wiejskim w Ramułtowicach. 

 

Raz w tygodniu uczestniczyłam w posiedzeniu Powiatowego Centrum Zarządzania 

Kryzysowego. 

 

13. Wydanie decyzji administracyjnych w sprawie: 

- decyzje w sprawie podziału – 1, 

- warunków zabudowy i zagospodarowania terenu – 1 



 
Pisma wydane w Referacie Finansowym (wydział podatków)  

w okresie od 01.05.2020 r. do 19.06.2020 r. 

 

 
Liczba ogółem 

 

Liczba zaświadczeń wydanych w danym okresie 24 

Decyzje dotyczące podatku 53, w tym: 

ustalające wysokość łącznego zobowiązania podatkowego 

(nakazy) 
14 

zmieniające wysokość łącznego zobowiązania podatkowego 

(przypisy/odpisy) 
39 

Decyzje w sprawie ulg podatkowych  

odroczenia Liczba ogółem =2 z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywne = 2 

rozłożenie na raty Liczba ogółem = 0, z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywne =0 

umorzenia Liczba ogółem = 0 z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywna w części =0 
Pozytywne = 0 

    

d. 
ulga z tytułu nabycia gruntów Liczba ogółem =2 z tego: 

 Odmowne = 0 
 Pozytywne =2 

 

 (sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu) 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Gdy są pytania chętnie odpowiem. 

 

Radny Marek Żądło – Pani wójt, takie pytanko, czy u nas w naszej gminie jest tendencja wzrostowa 

zachorowań na koronawirusa? 

 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Nie, nie ma tendencji wzrostowej, w głównej mierze trzeba rozpuścić 

uwagę, że zachorowanie, które się pojawiło i tu między innymi pani radna, nie wiem dlaczego tak 

została potraktowana, a jest to przypadek nie odbiegający. Myśmy raz prosili żeby nie traktować ludzi 

jak trędowatych którzy są na kwarantannie, a nawet nie traktować ludzi jak trędowatych którzy 

zachorowali, są to ludzie którzy nie pracują na naszym terenie, są to ogniska wrocławskie. Jest jedna 

osoba, która zachorowała jednak przechodzi to bezobjawowo i nie ma żadnego zagrożenia dobrze, że 

są badania robione, są wyniki. Jeszcze raz powtarzam, to że nie ma zachorowań nie znaczy, że 

wszyscy jesteśmy przebadani i każdy z nas może być tak potraktowany dlatego musimy się wzajemnie 

szanować i wspierać. Natomiast na terenie gminy Kostomłoty nie ma wzrostu, są stawiani ludzie na 

wszelki wypadek na kwarantannie jeżeli jest podejrzenie, że mieli kontakt z innymi ludźmi. 

 



Radny Marek Pomykała – Pani przewodnicząca odniosę się do tego, wypowiedzi pani wójt. Nikogo 

nie chciałem poniżyć, tylko chciałem zapytać, chciałem być pewny czy jak była pani na kwarantannie, 

czy już jest po tym wyniku. Ja się martwię o swoje zdrowie i proszę mi nie mówić takich rzeczy, że ja 

kogoś poniżam, bo nikogo nie poniżam. Zapytałem się prosto, nie pytałem czy to ta pani, wiedziałem, 

że jest na kwarantannie, dobrze są badania zrobione, bardzo się cieszę, że nie jest zarażona. I proszę 

nie mówić takich rzeczy, nie życzę  sobie, bo nie jestem takim człowiekiem żeby komuś wypowiadać, 

że jest chory, bo niewiadomo kogo czeka może ja będę za parę dni chory… 

 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Nie, ja może odpowiem żeby skończyć tą dyskusję, proszę państwa 

powiedziałam to na moment zachowania, nie mniej jednak panie radny szanujmy się pod tym 

względem, że każdy z nas dorosły człowiek jest odpowiedzialny i na pewno nikt nie porusza się po 

terenie jak ma obowiązek kwarantanny. Szanujmy się myślę, że na tyle jesteśmy wszyscy 

odpowiedzialni i na pewno nikt z nas będąc na kwarantannie na sesję by nie przyszedł. I kończę 

dyskusję. Czy są pytania do sprawozdania? 

 

Radny Mariusz Żałobniak – Pani wójt w punkcie 4,  informuje pani o spotkaniu z mieszkańcami        

w zakresie przydomowych oczyszczalni ścieków chciałbym się dowiedzieć z mieszkańcami jakich 

miejscowości te spotkania się odbyły. Ile na chwilę obecna zakwalifikowano do dofinansowania 

przydomowych oczyszczalni ścieków lub szamb, ile wniosków oczekuje na rozpatrzenie i co, czwarte 

pytanie, co z mieszkańcami, jeżeli są takowi, mieszkańcami miejscowości Jakubkowice, które również 

nie są objęte obecną budową kanalizacji. Również swojego czasu tutaj pan przedstawiał takie 

zagadnienie, że w cudzysłowie może został nie tyle przymuszony ale postawiony przed faktem 

zamontowania przyłącza ścieków bądź też szamba w kontekście pozyskanych środków przez ZGK w 

zakresie kanalizacji w miejscowości Jakubkowice. Czy będzie istniał, mówiąc krótko, przymus 

przyłączenia tych osób, tych gospodarstw, które już te szamba czy przydomowe oczyszczalnie 

ścieków mają. 

 

Wójt Gminy Janina Gawlik – No tutaj pan rany sobie na połowę pytań sam odpowiedział, bo jak 

wiecie państwo otrzymaliśmy dotację, potwierdzenie… dostaliśmy na realizację w Jakubkowicach 

dotację w wysokości 2 000 000,00 będziemy podpisywać na dniach umowę, będziemy kanalizację 

robić. Jak podejmowaliśmy program, to pan panie przewodniczący wtedy był i pan też słyszał, że nie 

robimy przydomowych oczyszczalni tam gdzie jest kanalizacja, bądź jest w planie kanalizacja. Czyli 

jakby ci mieszkańcy z Jakubkowic będą mieli obowiązek się przyłączyć, jeżeli nie będą chcieli, to 

będą niestety robić to na własny koszt. Dlatego, że nie widzimy tutaj, chcieliśmy pomóc ludziom 

którzy… zrobienie kanalizacji jest dość odległe i dlatego braliśmy tylko pod uwagę miejscowości 

Godków, Bogdanów, Osiek i Mieczków. Mieliśmy spotkanie z chętnymi, którzy w pierwszej jakby,  

w tym roku wystartowali, są to mieszkańcy Osieka i Mieczkowa. Na dzień dzisiejszy na przydomowe 

oczyszczalnie mamy 8 gospodarstw, czekamy ale mamy geologa wyłonionego. Wiadomo, że dużo, 

dużo taniej jak robimy to globalnie na 10 badań, dzisiaj ogłosiłam i w Mieczkowie i w Osieku sołtysi, 

że jeżeli są chętni żeby te badania zrobili, chętni na przyszły rok dlatego, że ta pula te 8 osób plus 2 

szamba wyczerpuje pulę, jaką planuję wydać na dotację. 

 

Radny Mariusz Żałobniak – Pani wójt, może pani bez złośliwości, że odpowiedziałem sobie sam, bo 

pytanie było konkretne i nie odpowiedziała mi pani na pytanie co z mieszkańcami Jakubkowic, którzy 

w tym momencie założyli szamba lub przyłączyli ścieki na swój koszt. Czy będą przymuszeni w 

momencie budowy kanalizacji do podłączenia? 

 



Wójt Gminy Janina Gawlik – Oczywiście, obowiązek szamba istnieje od iks lat i w każdej jednej 

miejscowości każdy kto miał szambo, a była budowana kanalizacja miał obowiązek przyłączyć się, 

znaczy się obowiązek, obowiązek no nikt nie miał obowiązku ale może pompować, ale 

domniemywam, że jeżeli idziemy z kanalizacją, to każdy do tej kanalizacji się przyłączy. 

 

Radny Mariusz Żałobniak – Obowiązek jest wtedy kiedy… 

 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Jeżeli ma szambo nie będzie chciał,  to nikt nikogo nie zmusi żeby się 

przyłączał natomiast dla własnego dobra i dla własnej wygody, każdy z nas miał szambo i się 

przyłączał czyli, że jest to normalne. 

 

Radny Mariusz Żałobniak - …powiedziała pani 8 wniosków złożono, a ile przyznano? 

 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Osiem, osiem złożono i osiem przyznano. Trzeba pamiętać każdy żeby 

uzyskać dotację najpierw musi to wykonać, przedstawić nam rachunki my dopiero refundujemy. 

 

Radny Mariusz Żałobniak – Mam pytanie do punktu 8 informuje pani, że podpisano deklarację 

współpracy w zakresie tworzenia instrumentu terytorialnego „Subregionu wrocławskiego 2021-2027”, 

proszę przybliżyć czego dotyczyć będzie ta współpraca. 

 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Proszę państwa żeby w latach 2021 – 2027 korzystać ze środków 

unijnych, to najlepszą formą jest jakby zjednać się z innymi gminami i utworzyć taki subregion. 

Chcieliśmy wejść do ZIT-u natomiast ZIT jest to bardzo wąska grupa gmin i Wrocławia, które mają 

inne potrzeby i praktycznie nie chcieli rozmawiać z gminami małymi takimi jak tutaj Powiat Średzki, 

czy Gmina Mietków, czy ościenne. Dlatego żeśmy się zebrali utworzyliśmy zintegrowany taki twór, 

podobny do ZIT-u, który będzie nam dawał możliwość występowania o większe pieniądze w grupie 

na konkretne cele czyli jeżeli chodzi o budowę dróg, jeżeli chodzi o potrzeby dla małych gmin. Nie 

dla Wrocławia na potrzeby małych gmin i dlatego tą deklarację żeśmy złożyli i deklaracja została 

złożona do pana Marszałka i on tą deklarację zaakceptował. Czyli my, jako mniejsze gminy mamy 

inne potrzeby będziemy mogli aplikować o środki zewnętrzne. 

 

Radny Mariusz Żałobniak – Czyli deklaracje są… 

 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Bardzo ogólne, praktycznie nas interesują wszystkie zadania tylko w 

bardzo dużo  niższym zakresie jak Wrocław i oczywiście w ramach swoich możliwości. Bo trzeba 

pamiętać żeby korzystać ze środków obcych trzeba mieć wkłady własne, nie wszystkie gminy są w 

dobrej sytuacji takiej jak my, nie mają możliwości na wkład własny. Tu nawet patrząc jak był podział 

środków z tarczy 4, gdzie powiat… gdzie w powiecie średzkim byliśmy jedną z wyżej gmin 

ocenionych jeżeli chodzi o inwestycje w roku 2020, bo to było brane pod ustawę… pod wyliczenia i 

otrzymaliśmy z tego tytułu jakby na wkład własny dodatkowo 1 666 000,00. Nie jest to wskazane na 

które, ale na zadania realizowane w roku 2020-2021 i będziemy mogli aplikować o te pieniądze i 

zastąpić to… środki własne właśnie tymi pieniędzmi. I przypominam, że dostaliśmy więcej jak 

mniejsze gminy i jest to bardzo duży  zaszczyt dla naszej gminy, gdzie będziemy mogli następne, 

chociażby właśnie tą kanalizację realizować w Jakubkowicach z wkładem własnym. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Czy są jeszcze pytania? Proszę. 

 



Radny Józef Osowski – Pani wójt chciałbym zapytać o to spotkanie w Domaniowie odnośnie wymiany 

pieców, co w tej sprawie od 1 lipca miały być przyjmowane wnioski. 

 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Tak, zaakceptowaliśmy wnioski, bo wszystkie druki wszyscy wójtowie i 

burmistrzowie musieli zatwierdzić. Zatwierdziliśmy druki od 1 lipca ogłaszamy nabór, ogłaszamy 

nabór tak, że będzie można składać wnioski i też jest ta sama zasada, że wymiana pieców najpierw 

trzeba będzie sfinansować, a dopiero potem będzie refundacja, 85% refundacji. Ale tutaj zostało to 

poszerzone nie tylko piece, bo będzie jeszcze można wymienić grzejniki, wymienić okno. Każdy 

wniosek… ale za dodatkowe wymiany będzie ta punktacja jakby troszeczkę obniżona. My mamy 

swoja pulę, zobaczymy ile będzie chętnych i na pewno będziemy realizować to co możliwe, żeby 

ludzie z tego tytułu otrzymali pieniądze. Pamiętajmy, że mamy ponad 900 000,00. 

 

Radny Józef Osowski – Jeszcze zapytam, tam był wymagany audyt, co z ta sprawą? 

 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Tak, już w Domaniowie prowadzący wyłonił audytorów, będzie wykaz 

audytorów do pobrania i audyt każdy pokrywa sam. To jest w granicach 480 zł zrobienie całego 

audytu budynku. 

 

Radny Józef Osowski – Od jutra przyjmujemy wnioski, a… 

 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Od jutra będzie już… do dzisiejszego dnia jeszcze trwały do końca 

uzgodnienia co do umów, co do wniosków, od jutra będziemy ogłaszać nabór. I będzie informacja, 

proszę patrzeć na stronie internetowej gminy, i będziemy próbowali dotrzeć do każdego. Wbrew 

pozorom to jest bardzo dużo pieniędzy żebyśmy wykorzystali myślę, że 30 – 40 pieców zrobimy. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska     - Czy jeszcze są pytania do pani wójt? 

 

Radny Jan Szwedo – Mam pytanie czy tylko wymiana pieców, czy również pompy ciepła? 

 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Również pompy ciepła. Tylko trzeba mieć świadomość, że jak będzie 

więcej pomp ciepła, to jest dużo droższe, ale nie możemy ograniczyć się tylko do pieców. Ten 

program wyraźnie po zmianach wskazuje, że nie możemy się ograniczyć do pieca jeżeli      jest 

potrzeba wymiany grzejników nie możemy się wyłączyć z tego, pompy ciepła też. Może być… ale 

dofinansowanie  nie więcej jak 25 000,00 trzeba mieć tego świadomość. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Czy jeszcze są pytania do pani wójt? Nie ma. 

Dziękuję, zamykam dyskusję. Przechodzimy teraz do punktu 5. 

 

Ad. 5.        
 Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady 

Gminy, tradycyjnie nie odczytujemy. Otwieram dyskusję. Nie ma, zamykam dyskusje. Proszę państwa 

zanim przejdziemy do cyklu uchwał, to wniosek formalny żeby nie odczytywać dzisiejszych uchwał, 

kto jest za – 13 głosów, kto jest przeciw – 1 głos, kto się wstrzymał – 0 głosów. Przejdziemy teraz do 

uchwał, nie odczytujemy 13 głosów za, przy jednym przeciw. (sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 

do protokołu) 

 

Ad. 6.                                              

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Kostomłoty na rok 2020. Otwieram dyskusję, proszę. 



 

Radny Mariusz Żałobniak – Mam pytanie o pozycję w dziale 853 w załączniku nr 2 zwiększona 

została kwota o 55 250,86 proszę powiedzieć z jakim przeznaczeniem? 

 

Skarbnik Rafał Hossa – W rozdziale 853? 

 

Radny Mariusz Żałobniak – 853 

 

Skarbnik Rafał Hossa – Tu mamy kwotę 33 tysiące, a nie 50. 

 

Radny Mariusz Żałobniak – Ale w załączniku nr 2 o kwotę 55 250,86… 

 

Skarbnik Rafał Hossa – To jest przesunięcie, zwiększenie jest do kwoty 33 tysiące dotyczy to projektu 

Wesołe Skrzaty – zwiększenie dofinansowania w projekcie RPO Wesołe Skrzaty pierwszy publiczny 

żłobek, jest to przesunięcie z lat… ponieważ projekt obejmuje lata 2020, 2021, 2022 przesunięcie 

środków z lat 2021, 2022 na rok 2020. Jest to w ramach, kwota się nie zmienia jest to przesunięcie z 

roku 2020, przepraszam z roku 2021 i 2022. I ta zmiana dotyczy też Wieloletniej Prognozy 

Finansowej.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Czy jeszcze ktoś chce zabrać głos? Zamykam 

dyskusję. Przechodzimy do głosowania . Informuję, że Rada Gminy Kostomłoty, stosunkiem głosów:  

Z – 13 

P – 0 

W – 1  

podjęła uchwałę. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych Rady Gminy Kostomłoty wraz z uchwałą stanowią załącznik nr 

4 do protokołu. 

 

Ad. 7. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kostomłoty, otwieram dyskusję. Zamykam dyskusję. Przechodzimy do 

głosowania . Informuję, że Rada Gminy Kostomłoty, stosunkiem głosów:  

Z – 12 

P – 0 

W – 2  

podjęła uchwałę. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych Rady Gminy Kostomłoty wraz z uchwałą stanowią załącznik nr 

5 do protokołu. 

 

Ad. 8. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska - Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia 

długoterminowego kredytu, otwieram dyskusję, zamykam dyskusję Przechodzimy do głosowania . 

Informuję, że Rada Gminy Kostomłoty, stosunkiem głosów:  

Z – 11 

P – 1 



W – 2  

podjęła uchwałę. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych Rady Gminy Kostomłoty wraz z uchwałą  stanowią załącznik nr 

6 do protokołu. 

 

Ad. 9. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie na okres powyżej 3 lat w trybie bezprzetargowym nieruchomości o nr ewidencyjnym 

199/3, obręb Wilków Średzki wraz z infrastrukturą w postaci przepompowni ścieków. otwieram 

dyskusję, zamykam dyskusję Przechodzimy do głosowania . Informuję, że Rada Gminy Kostomłoty, 

stosunkiem głosów:  

Z – 14 

P – 0 

W – 0  

podjęła uchwałę. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych Rady Gminy Kostomłoty wraz z uchwałą stanowią załącznik nr 

7 do protokołu. 

 

Ad. 10. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia 

składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Bardzo proszę o chętnych do uzupełnienia składu Komisji. 

 

Radny Waldemar Sudoł – Zgłaszam Marzenę Kruźlak. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Czy pani Marzena wyraża zgodę? 

 

Radna Marzena Kruźlak  - Wyrażam. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Teraz bardzo proszę o przegłosowanie, a  może 

są jakieś inne kandydatury? Nie ma. Teraz przegłosujemy kandydaturę pani Marzeny Kruźlak. 

 

Mecenas Lilla Grundkowska – Pani przewodnicząca, jeśli jest jedna kandydatura zamykamy listę, 

wpisujemy do treści uchwały i głosujemy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Jesteśmy w punkcie 10 podjęcie uchwały w 

sprawie uzupełnienia składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, uzupełniamy skład Komisji o panią 

Marzenę Kruźlak i głosujemy. Informuję, że Rada Gminy Kostomłoty, stosunkiem głosów:  

Z – 13 

P – 0 

W – 1  

podjęła uchwałę. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych Rady Gminy Kostomłoty wraz z uchwałą stanowią załącznik nr 

8 do protokołu. 

 

 Ad. 11. 



Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska - Podjęcie uchwały w sprawie wyboru 

przedstawicieli do Rady Społecznej SPZOZ – Zakładu Usług Medycznych w Kostomłotach. 

Otwieram dyskusję, proszę panie radny. 

 

Radny Józef Osowski – Kto przedstawił kandydatów do Rady Społecznej? 

 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Pani wójt proszę. 

 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Tak ja, mam prawo przedstawić  kandydatów natomiast Rada ma prawo 

też uzupełnić skład. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Czy ktoś ma jeszcze pytanie? Zamykam 

dyskusję, prosimy o głosowanie.  Informuję, że Rada Gminy Kostomłoty, stosunkiem głosów:  

Z – 12 

P – 0 

W – 2  

podjęła uchwałę. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych Rady Gminy Kostomłoty wraz z uchwałą stanowią załącznik nr 

9 do protokołu. 
 

A. 12. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska - Podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady 

Społecznej SPZOZ – Zakładu Usług Medycznych w Kostomłotach. Otwieram dyskusję, proszę pani 

wójt. 

 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Pani przewodnicząca otrzymaliśmy już przedstawiciela Wojewody 

Dolnośląskiego, w miejsca wykropkowane prosiłabym żeby jako osoba piąta wpisać, pani 

przewodnicząca ma pismo z nazwiskiem. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Tak, jest to pan Andrzej Krowicki. Pana 

Andrzeja Krowickiego mamy. 

 

Wójt Gminy Janina Gawlik - Tak i będzie piątą osobą. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Wpisujemy go jako piątą osobę. 

 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Proszę państwa chciałam poprosić, bo taki jest zwyczaj, zawsze na sesji 

wprowadzamy nowego, ale na ręce wójta przychodzi podziękowanie dla poprzedniej osoby, która 

prezentowała Wojewodę. Jest nominacja drugiej osoby, ale dzisiaj żeśmy otrzymali dopiero  tą 

informację, nie mniej jednak musimy podjąć skład nowej Rady dlatego, że mamy terminy do 

zatwierdzenia sprawozdań i przyjęcia tych sprawozdań przez Radę Społeczną i zaopiniowanie. Tak, że 

myślę, że na następną sesję przedstawiciela Wojewody zaprosimy i się przedstawi. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Agnieszka Śladowska odczytała pismo Wojewody Dolnośląskiego, 

które stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Zamykam dyskusję przechodzimy do 

głosowania. Informuję, że Rada Gminy Kostomłoty, stosunkiem głosów:  

Z – 14 

P – 0 



W – 0  

podjęła uchwałę. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych Rady Gminy Kostomłoty wraz z uchwałą stanowią załącznik nr 

11 do protokołu. 

 

Ad.13. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska - Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu 

korzystania z placów zbaw i siłowni zewnętrznych Gminy Kostomłoty. Otwieram dyskusję, proszę 

panie radny. 

 

Radny Mariusz Żałobniak – Mam pytanie, w obu załącznikach dotyczących siłowni zewnętrznych jak 

i placów zabaw pojawia się dość nieproste sformułowanie w postaci silne mrozy, godziny nocne, pora 

nocna. Czy nie należałoby tego zdefiniować przynajmniej określić silne mrozy, to będzie dla jednego  

-5, 10 silne mrozy, a dla innego – 15. Czy nie powinno być to bardziej doprecyzowane w treści tych 

załączników? 

 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Mieliśmy Komisję Prawa i Porządku, była 

Komisja zorganizowana w sprawie tego regulaminu i pani, która przygotowała regulamin i nie było 

uwag wniesionych do tego projektu. 

 

Mecenas Lilla Gruntkowska – Z punktu widzenia prawnego akurat jest to tego rodzaju dokument, na 

którym nie ma potrzeby, ale też nie zaszkodzi jeżeli się to wprowadzi, w związku z tym jest to do 

uznania państwa. Natomiast wiadomym jest, że silne mrozy są to takie, które jakby nie pozwalają na 

korzystanie z urządzeń, które tam są i to co pan mówi oczywiście jest to ocenne. Natomiast nie ma 

tutaj żadnych przepisów prawnych żeby egzekwować w związku z tym nie jest jakby potrzebne to 

doprecyzowywanie no chyba, że państwo uznacie, że jest to niezbędne. Ale nie jest to potrzebne. 

 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Jeżeli mogę pani przewodnicząca, Doś długo dyskutowaliśmy nad tym 

punktem regulaminu i teraz jeżeli pan radny potrafi sprecyzować co to, jak można sprecyzować silny 

mróz, żeby określić czy to jest powyżej 20, czy to jest powyżej 30. Nie podchodziliśmy do takiego 

dokładnego sprecyzowania, dla jednego jest to -5 silny mróz, dla drugiego -30 jest silny mróz. 

 

Radny Mariusz Żałobniak - No właśnie pani wójt zdefiniowała zapytanie. 

 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Ale jakby regulamin nie wymaga takiego szczegółowego, bo dojdziemy 

do punktu kiedy jest wiosna, kiedy jest ciepło, kiedy jest zimno. Natomiast uważam, że był czas na 

dyskusję nad regulaminem i każdy mógł się wypowiedzieć, nie dochodziliśmy do takiego szczegółu. 

Nie mniej jednak nie spotkałam się, a przeglądałam wiele regulaminów, żeby w regulaminie była 

definicja silnego mrozu, czy upału. Jakby to każdy wyważa  między sobą nie mniej jednak do tego 

regulaminu, ta żeśmy na Komisji ustalili, będzie informacja wójta które obostrzenia na placu zabaw 

powinny być stosowane, a wynikają bezpośrednio z przepisów prawa. Czyli podajemy podstawę 

prawną czego wolno, a czego nie wolno na placu zabaw, ale nie wynikają one z regulaminu ponieważ 

regulamin nie może jakby powielać przepisów zawartych w ustawach. Tak, że tutaj tego, do tego 

żeśmy doszli. 

 

Mecenas Lilla Grundkowska – Ja chciałam dodać w kontekście tego co powiedziała pani wójt, to jest 

dosyć istotne  dlatego, że jest wiele rozstrzygnięć nadzorczych w zakresie tego rodzaju regulaminów 



ponieważ gminy powielały przepisy, które wynikają z innych ustaw między innymi z ustawy o 

przeciwdziałaniu alkoholizmowi, z której właśnie wynika zakaz np. spożywania alkoholu na terenie 

placów zabaw. Czyli dlatego on jest tak lakoniczny, bo chcieliśmy uniknąć właśnie takich 

sformułowań, które mogły by ewentualnie być odnoszone czy do kodeksu wykroczeń, czy do kodeksu 

rodzinnego w zakresie opieki nad dziećmi, które też wynika wprost z kodeksu rodzinnego, że rodzice 

mają obowiązek opiekować się dziećmi. Więc powtarzanie tego rodzaju sformułowań po prostu na 

etapie analizy prawnej wykluczyliśmy z tego regulaminu żeby nie narażać się na to, że wojewoda nam 

ten regulamin uchyli i stąd też właśnie taka doza ogólności. 

 

Radny Edward Kulig – Dlatego chciałbym prosić żebyśmy podjęli taką decyzję żeby nie zapomnieć o 

tym w rozporządzeniach wójta,  bezpośrednio dotyczących każdego z przepisów aby wprowadzić 

jeżeli to jest możliwe określając jakiś, jakąś granicę mrozu, czy porę nocną. 

 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Nie, żaden przepis tego nie określa, nigdy się z tym nie spotkałam 

poziom granicy mrozu ani ciepła nie mniej jednak po zatwierdzeniu regulaminu… nie jeżeli chodzi o 

jakby informacje wójta, to co mówiliśmy na komisji jest już przygotowane i po podjęciu regulaminu 

każde sołectwo otrzyma jeżeli chodzi o place zabaw. Powiem uczciwie, że nawet nie wiedziałabym 

jak mam określić w obwieszczeniu wójta określić poziom mrozu, czy poziom ciepła, ale jeżeli będzie 

taka propozycja to zapraszam na pewno się nad tym zastanowię, proszę dać propozycje i być może 

obwieszczeniem czy informacją wójta powiem co to jest zimno, a co to jest ciepło. Tak, że czekam na 

propozycje, nic nie stoi na przeszkodzie. 

 

Radny Mariusz Żałobniak – Mam pytanie, bo pani mecenas określiła rzeczywiście, że przepisów 

powszechnie obowiązujących nie wprowadzamy do aktów prawa miejscowego, pytanie… zakaz 

wprowadzania chociażby psów na tereny tych zamkniętych placów zabaw, bo wiem, że to jest też 

duży problem. Prosiłbym żeby powiedzmy… 

 

Mecenas Lilla Grundkowska – Myślę, że w ustawie o ochronie zwierząt są być może tego rodzaju 

przepisy, które by się w tym momencie poddawały pod to i to jest właśnie pole do analizy 

wykonawczej. Czyli krótko mówiąc zebranie wszystkich takich uciążliwości, które mogą mieć 

miejsce, a odnoszą się do przepisów powszechnie obowiązujących i wydanie informacji dodatkowej 

wójta do tego regulaminu. Przyjrzymy się temu pod kątem prawnym również czy istnieje jakaś 

możliwość, czy w kodeksie wykroczeń rozumiem, że te dwa akty prawne wchodziły w grę albo 

kodeks wykroczeń, albo ustawa o ochronie zwierząt. 

 

Radny Marian Fita – Jeżeli mogę, bo wydaje mi się, że jako na psa jeszcze możemy mieć wpływ tak 

kota już nie, a koty są większym zagrożeniem na tych placach zabaw dla dzieci… 

 

Radny Waldemar Sudoł – Osoba, która przygotowywała uchwałę wyjaśniała, że ustawy nie mogą być 

wyszczególnione w regulaminie, to ma być dodatkowo obwieszczenie pani wójt, tak sobie żeśmy 

życzyli  żeby oprócz tego powołać artykuł o psach…. 

 

Wójt Gminy Janina Gawlik - To zostało przegłosowane i to zostało już przygotowane. 

 

Radny Marek Żądło – Jeżdżąc po całej gminie i można powiedzieć powiecie na każdym placu zabaw 

jest taki zakaz wprowadzania psów… 

 

Wójt Gminy Janina Gawlik - Panie radny i na pewno będzie, ale jest proponowany znaczek, taki 

samochodowy zakaz,  pies i zakaz wprowadzania i też na pewno  każdy gospodarz, czy każdy sołtys, 

czy wójt można zakupić te znaczki i powiesić zakaz wprowadzania i zakaz używania aparatów 

fotograficznych na przykład, bo też mamy RODO i nie każdy sobie życzy. Tak, że to jakby każdy 



gospodarz terenu może sobie na furtkę powszechnie  obowiązujące znaki zakazu przywiesić. Nie 

mniej jednak w tej informacji wójta będzie zaznaczone też podanie podstawy prawnej, że ze 

zwierzętami się nie wchodzi na place zabaw. 

 

Radny Marek Żądło - Takie znaczki, to można… 

 

Radny Waldemar Sudoł - To żeśmy na komisji wszystko ustalili. 

 

Radny Marek Żądło – Na jakiej komisji?... 

 

Radny Ryszard Pisarek  - Jeżeli można pani przewodnicząca, pan przewodniczący Komisji Prawa i 

Porządku zorganizował takie spotkanie i było omawiane szczegółowo. Ja bym proponował utrzymać 

to co było powiedziane na komisji żeby tutaj nie przenosić po raz drugi  tej komisji tutaj na sesję. Tak, 

że… pana przewodniczącego nie było na tej komisji… 

 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska - Czy jest jeszcze jakieś pytanie do tej uchwały? 

Zamyka dyskusję, przechodzimy do głosowania. Informuję, że Rada Gminy Kostomłoty, stosunkiem 

głosów:  

Z – 13 

P – 0 

W – 1  

podjęła uchwałę. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych Rady Gminy Kostomłoty wraz z uchwałą stanowią załącznik nr 

12 do protokołu. 

 

Ad. 14. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska - Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu 

udzielania i rozliczania oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania 

dotacji udzielonych z budżetu Gminy Kostomłoty dla publicznych i niepublicznych: szkół, 

przedszkoli, oddziałów przedszkolnych przy szkołach podstawowych prowadzonych przez osoby 

fizyczne i osoby prawne niebędące jednostką samorządu terytorialnego. Otwieram dyskusję, nie 

widzę, zamykam dyskusję,  przechodzimy do głosowania. Informuję, że Rada Gminy Kostomłoty, 

stosunkiem głosów:  

Z – 12 

P – 1 

W – 1  

podjęła uchwałę. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych Rady Gminy Kostomłoty wraz z uchwałą  stanowią załącznik nr 

13 do protokołu. 

 

Ad. 14.1 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na 

skargę wniesioną do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego we Wrocławiu o stwierdzenie 

nieważności uchwały nr XXV/131/05 Rady Gminy Kostomłoty z dnia 25 lutego 2005 r. w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów położonych w północno-

wschodniej części wsi Kostomłoty. Otwieram dyskusję. 

 



Wójt Gminy Janina Gawlik – Pani przewodnicząca w związku z tym, że ta uchwałą została 

wprowadzona na sesji, a nie każdy może wiedzieć o co chodzi ja poproszę panią Loretę o wyjaśnienie 

i odpowiedź na pytania jeżeli będą. 

 

Loreta Janta-Genschmer – 17 czerwca wpłynęła do nas  skarga pani Kotulskiej na plan z 2005 r., 

zgodnie z prawem występowania przed sądami mamy 30 dni na przekazanie skargi do Sądu 

Administracyjnego wraz z odpowiedzią na skargę, gdzie odpowiedź na skargę stanowi załącznik do 

niniejszej uchwały. Szczegółowa odpowiedź na skargę stanowi załącznik, ale ogólnie powiem, że po 

zapoznaniu się z treścią skargi stwierdzamy, że zarzuty skarżącej są niezasadne i prosimy o oddalenie 

tej skargi. 

 

Radny Józef Osowski – Pani przewodnicząca głosowałem przeciwko wprowadzeniu tej uchwały do 

porządku, jak również głosowałem przeciwko temu żeby nie odczytywać uchwał w całości ponieważ 

tą uchwałę dostaliśmy dzisiaj i nie wiemy o co chodzi w tej uchwale. Pani tu przekazała, że uważają, 

że ta skarga jest niezasadna ale głosujemy nie wiedząc o czym, musimy wierzyć na słowo. Dziękuję. 

 

Radny Mariusz Żałobniak – Składam wniosek żeby mimo wszystko przedstawić te zarzuty, a 

przynajmniej odpowiedzi na zarzuty, bo to będzie…  

 

Wójt Gminy Janina Gawlik -  Pani Loreto proszę o odczytanie odpowiedzi na skargę. 

 

Loreta Janta-Genschmer odczytała odpowiedź na skargę, która stanowi załącznik do uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Otwieram dyskusję.  

 

Radny Józef Osowski – Pani przewodnicząca uważam, że w 2005 roku Gmina nie dopełniła w pełni 

formalności takiego przepisu podjęcia działań, które by dyskwalifikowały osoby jeżeli ta strona 

skarżąca się tutaj zarzuca łamanie  konstytucji, ustaw o prawie budowlanym. Jeżeli jest w odpowiedzi, 

że miała prawo zapoznać się z planem zagospodarowania, ale nie na każdej działce budowano stacje 

transformatorową  chyba, że to powinno być uzgodnione wcześniej z właścicielem tej działki. 

Przynajmniej poinformowanie, że na działce będzie planowana taka budowa. No na pewno ta sprawa z 

2005 r. już ma swoje lata więc tutaj taka dyskusja jakakolwiek jest potrzebna, ale nie mniej uważam, 

że podejmowanie uchwały bez odczytywania uchwały jeszcze bez uzasadnienia, wniesienie takiej 

uchwały na posiedzenie sesji no, to nie jest takie w porządku. 

 

Radny Marian Fita – Ja jeżeli mogę, wydaje mi się, że sprawa jest oczywista w uzasadnieniu jest 

powiedziane, że stacja transformatorowa została  przeniesiona na teren, który jest własnością gminy i 

teren,  o który walczy pani zainteresowana jest w tej chwili nie brany  pod uwagę, tej stacji tam nie 

będzie. Tak, że tu bardzo dobrze, że wszystko zostało odczytane, ja znam ten teren akurat i wiem, że ta 

stacja transformatorowa stojąca zapewni już zapotrzebowanie na energię na terenie całego osiedla. I ta 

stacja już stoi kilka lat tak, że te działania nie wiem z jakiego powodu są. 

 

Mecenas Lilla Gruntowska – Ja tylko chciałam wyjaśnić z punktu widzenia formalno-prawnego, to 

jest tak, że mamy 30 dni na taką skargę złożoną, dlatego też gdyby dzisiaj nie została  wprowadzona 

musielibyście państwo się spotkać na nadzwyczajnej sesji bodajże w połowie lipca. Dlatego pani wójt 

zdecydowała o przedłożeniu dzisiaj tego projektu uchwały. 

 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Jeżeli mogę dodam, proszę państwa każdy może złożyć skargę nawet 

spraw dotyczących 205 r. czyli kupę czasu wstecz, natomiast niestety my musimy bronić swojego 

stanowiska zajętego, bo jak pan usłyszał na początku żądali odszkodowań i nie wiadomo czego. 

Będziemy bronić stanowiska poprzednich włodarzy i Rady dlatego odwołujemy się do sądu i sąd 

rozstrzygnie czy ma rację, czy nie ma racji. Natomiast trudno mi to oceniać czy pani miała wgląd, 



wszystkie dokumenty zostały przekazane do Sądu Administracyjnego, bo od tego są. Mamy 

obowiązek przekazać do sądu, my się narażamy na niedotrzymanie terminów. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska  - Czy jeszcze ktoś chce zabrać głos? Zamykam 

dyskusję, przechodzimy do głosowania. 

 

Radny Waldemar Sudoł – Głosujemy tą uchwałę, czy przeciw? 

 

Radny Jan Szwedo - Czyli jesteśmy za utrzymanie planu, tak? 

 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Za podjęciem uchwały, my nie jesteśmy za utrzymaniem planu, bo plan 

mamy utrzymany, natomiast jesteśmy za skierowaniem sprawy do Sądu Administracyjnego. Mamy 

taki obowiązek. 

 

 Informuję, że Rada Gminy Kostomłoty, stosunkiem głosów:  

Z – 10 

P – 1 

W – 3  

podjęła uchwałę. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych Rady Gminy Kostomłoty wraz z uchwałą stanowią załącznik nr 

14 do protokołu 
 

Ad. 15.  

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska - Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych 

przez radnych. Wniosek był złożony przez radnego Marka Pomykałę. Radny dostał odpowiedź na 

piśmie? 

 

Radny Marek Pomykała – Tak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Dziękuję bardzo, przechodzimy do punktu 16. 

 

Ad. 16. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska - Interpelacje i zapytania. Czy są? Przechodzimy 

do punktu 17. 

 

Ad. 17. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Wnioski i oświadczenia. 

 

Ad. 18. 
Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Sprawy bieżące. Proszę panie radny. 

 

Radny Marek Żądło- Zarzucono nam, że to było na komisji wspólnej, nie było tego tematu, albo radni 

nie wiedzieli, albo to było źle zinterpretowane. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – W materiałach na sesję dostaliśmy wszyscy 

zanim była wspólna komisja. 

 

Radny Marek Żądło - A regulamin kto omawiał, Komisja Prawa i Porządku… 

 



Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska  - Tak, ale można było zapytać na wspólnej 

komisji, jak ktoś miał jakieś wątpliwości dlatego było spotkanie wspólnej komisji… 

 

Radny Marek Żądło - Było, ale było tak zagmatwane, że… 

 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Szliśmy po  kolei panie radny… 

 

Radny Marek Żądło - Ustalili żeśmy, jak była Komisja Rewizyjna, na którą godzinę? 

 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Rewizyjnej nie było, o czym pan mówi? 

 

Radny Marek Żądło - Wcześniej, była pani na tej komisji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska - Tak proszę pana, ja…  coś panu powiem teraz, 

zacznijmy od tego, że chcemy się wszyscy jednak zjednoczyć i nie idzie to w kierunku dobrym, bo tak 

spotykalibyśmy się codziennie w poniedziałek, wtorek, środa, czwartek, piątek doszłam, doszliśmy do 

porozumienia z innymi przewodniczącymi, którzy mieli pilne sprawy żeby zorganizować tak, to 

spotkanie żeby się czasowo zmieścić i żebyśmy mieli dostęp do pracowników. Więc zgodziłam się z 

przewodniczącym jednym, drugim i ja jako trzecia, że zrobimy tak żeby pogodzić wszystko żeby 

jeden radny nie przyszedł na godzinę 13, a później nie przyszedł na godzinę 16…. I dlatego zrobiliśmy 

tak żeby radny nie musiał iść do domu o godzinie 14 żeby wrócić z powrotem o 16… 

 

Radny Marek Żądło - Ale jak coś ustalamy wspólnie, a jedna osoba zmienia to coś jest nie halo.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Tu nie zmieniła jedna osoba proszę pana, tu 

żeśmy podjęli decyzję razem z przewodniczącymi, tu nikt nie zmienił, tu nikt nie stanął i nie 

powiedział, że ja tu rządzę i zrobię taka i taką godzinę, tylko po prostu było to uzgodnione z 

przewodniczącymi… 

 

Radny Marek Żądło - Zdążyłem, bo jakoś wcześniej kierownik mnie puścił z pracy, patrzę samochody 

stoją, dzwonię o godzinę zostało przyspieszone… 

 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Wszyscy byli powiadomieni… 

 

Radny Leon Barylak - Panie przewodnicząca może ja powiem, najpierw była Komisja Rolnictwa, 

potem Prawa i Porządku, a potem była Komisja Wspólna… 

 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Tak i komisja wspólna zaczęła się o 15.            

W sprawach bieżących proszę. 

 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Chciałabym tylko powiadomić, że Rada Społeczna ZUM odbędzie się 

jutro o godzinie 13.00, zapraszam członków. Rada Społeczna odbędzie się w ZUM-ie, w Urzędzie 

przepraszam, bo tam nie można wchodzić, czyli o godzinie 13 w Urzędzie. Ponadto mam jedną prośbę 

do pani przewodniczącej do pana wice i do wszystkich przewodniczących żeby wszystkie komisje, 

jakie będą zwoływane były zwoływane w godzinach pracy Urzędu. Nie mogę przetrzymywać 

pracowników po godzinach Urzędu, a zawsze wszystkie sprawy chciałabym żeby były bezpośrednio 

przez pracowników  wyjaśniane, na pytania były od razu odpowiedzi. Dlatego, że ja nie jestem 

wstanie na wszystko odpowiedzieć, bo nie jestem osobą, która się na wszystkim zna i dlatego mam 



zatrudnionych pracowników. Dlatego pani przewodnicząca wielka prośba z mojej strony żeby 

najpóźniej rozpoczynać o godzinie 14 w Urzędzie komisje i  żeby byli na tych komisjach pracownicy, 

żeby mogli przedstawić wszystkie sytuacje. To na razie tyle. Jeszcze raz zapraszam na wspólne 

pompowanie w piątek na godzinę 14. 

 

Radny Józef Osowski – Jeszcze w sprawach bieżących chciałbym zapytać panią wójt czy dostanę 

odpowiedź na tą inwentaryzację dróg gruntowych, zwłaszcza w obrębie Chmielów? 

 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Panie radny, ja na ostatniej sesji, żeby było wszystko jasne, bo to ani nie 

jest złośliwe ani cokolwiek w stosunku do pana, na ostatniej sesji poprosiłam żeby pan zwrócił się do 

mnie na piśmie o co chodzi, o jakie drogi i na pewno będzie przygotowane. Dlatego, że u nas geodeta 

chodzi po terenie już, mierzy, wyszukuje natomiast jest na terenie Wilkowa Średzkiego teraz i 

przejdzie też do Chmielowa. Ale proszę napisać mi o które drogi pan wnosi, a ja odpowiem panu 

kiedy będzie geodeta. 

 

Radny Józef Osowski – Pani wójt, tam są drogi zaorane, ja sam nawet nie wiem gdzie te drogi, to 

Gmina ma plany gdzie były drogi, a gdzie ich nie ma, już miała być inwentaryzacja zrobiona, a ja 

pytałem prawnika czy muszę na piśmie i odpowiedział, że nie. Czekałem na tą odpowiedź, bo 

myślałem, że pani udzieli tej informacji, bo ja nie mogę wskazać drogi skoro nie wiem czy ta droga 

była po PGR-owska, czy jakaś. Chodzi mi o Chmielów. 

 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Proszę pana ja ostatnio dostałam pytanie czy droga koło Antka pola jest 

drogą gminną, gdybym jeszcze wiedziała którego Antka, to by było dobrze. Jedno Pau mogę 

przekazać, że jeżeli dojdziemy do ustalenia granic, to pana poinformuję, bo sukcesywnie wskazujemy 

drogi główne i pokazujemy, które są zaorane. Na pewno nie pójdzie geodeta w pierwszej kolejności, 

nie będę wyciągać map. 

 

Radny Marian Fita - Ale pani wójt wydaje mi się, że za wójta Jaskuły te drogi były ustalane… 

 

Wójt Gminy Janina Gawlik - Nie, jeżeli chodzi o drogi ja wiem o kogo panu chodzi, kto zaorał i to jest 

zlecone geodecie. Natomiast mamy tyle do ustalenia, że w pierwszej kolejności tam, gdzie robimy 

inwestycje, a potem będą wyłapywane drogi gminne. Ja wiem o co panu radnemu chodzi i na pewno 

to będzie zrobione, bo to też jest dla mnie priorytetem żeby to zrobić. 

 

Radny Józef Osowski – Jak już mówiłem poprzednio na zebraniu w styczniu w Chmielowie pani 

powiedziała, że już dochodzimy do Chmielowa i mamy już lipiec prawie… 

 

Wójt Gminy Janina Gawlik – No ale niech pan wyłączy pół roku może, przecież nikt w czasie korona 

wirusa nie pójdzie w teren ustalać, pan siedział  zamaskowany w domu, a mi pan każe iść do 

Chmielowa drogi liczyć. Nie, tak że troszeczkę wie pan przyjdzie czas, przyjdzie czas. 

 

Ad. 19. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Zamykam XXV sesję Rady Gminy Kostomłoty. 

Dziękuję. 

 

Na tym protokół zakończono. Protokołowała Irena Piotrowska. 

Sesja trwała od godziny 14.00 do godziny 15.30. 

  

 

 

 

 



 

 

 
        

 

 

 

 

 

 
 


